
Харківська  гімназія  №  172 

Харківської  міської  ради  Харківської області 

ПРОТОКОЛ 

загальних  зборів  Харківської  гімназії  № 172  Харківської  міської  ради  

Харківської  області 

    10.06.2021                                                                                                      № 2 

м. Харків 

Присутні: 

члени педагогічного колективу – 32 особи; 

батьки – 64 особи; 

учні – 15 осіб 

Уляк Д. К. – методист  центру освітніх технологій Управління освіти 

адміністрації Київського району Харківської міської ради. 

ВИСТУПИЛИ: 

Ярославська В. П., член Ради гімназії, яка наголосила, що для проведення  

звітування необхідно обрати голову та секретаря. 

Стадник О. М., класний керівник 5-Б класу, запропонувала  обрати головою 

зборів Ярославську В. П.  

За цю пропозицію проголосувало: 

 «за» - 111 (сто одинадцять); 

 «проти» - 0 (нуль); 

 «утрималось» - 0 (нуль). 

Свидло М. І., мати  учня 5-В класу, запропонувала обрати секретарем  зборів 

Вакуленко Т. В. 

За цю пропозицію проголосувало: 

 «за» - 111 (сто одинадцять) осіб; 

 «проти» - 0 (нуль); 

 «утрималось» - 0 (нуль). 



Ярославська В. П., член Ради гімназії, запропонувала обрати лічильну комісію у 

складі 3 членів. 

За цю пропозицію проголосувало: 

 «за» - 111 (сто одинадцять) осіб; 

 «проти» - 0 (нуль); 

 «утрималось» -0 (нуль). 

Шаптала Н. М., класний керівник 11-А класу, запропонувала обрати лічильну 

комісію у складі Пулавської Г.Д., вчителя математики, Столяр Я. О., психолога 

гімназії  та Ніколаєнко Т. О., соціального педагога закладу. 

За цю пропозицію проголосувало: 

 «за» - 11 (сто одинадцять) осіб; 

 «проти» - 0 (нуль); 

 «утрималось» - 0 (нуль). 

Порядок  денний: 

1. Про звіт роботи  директора  гімназії  Уткіної О. А. у 2020/2021 

навчальному році (звіт додається). 

2. Обговорення діяльності керівника навчального закладу. 

 

І. СЛУХАЛИ: 

Уткіну О. А., директора гімназії, яка доповіла про роботу у 2020/2021 

навчальному році  (звіт додається). 

ВИСТУПИЛИ: 

1.1. Бурмака Т. М., мати учня 9-Б класу, запропонувала вважати роботу 

директора гімназії задовільною, порушити клопотання  перед Управлінням 

освіти адміністрації Київського району Харківської міської ради 

Харківської області про преміювання  Уткіної О. А. до Дня працівників 

освіти.  

1.2. Мощенок Н. Д., заступник директора з НВР, яка запропонувала визначити 

пріоритетні напрями роботи на 2021/2022 навчальний рік: 

- виконання Конституційних вимог щодо обов’язковості повної загальної 

середньої освіти; 



- впровадження в дію нових Законів України «Про освіту», «Про повну 

загальну середню освіту»; 

- організація освітнього простору «Нова українська школа». 

Також пояснила, що зміни, які відбуваються в освіті, і в подальшому 

орієнтують гімназію на всебічний розвиток учня як особистості, розвиток 

його розумових та творчих здібностей, професійних знань і компетентностей, 

забезпечення його успішної соціалізації. Від того, які напрями будуть обрані 

в освітній системі, які пріоритети у формуванні та становленні особистості 

будуть визначені, залежатиме майбутнє. Школа дає учневі багато знань про 

оточуючий світ, але недостатньо про себе, про те, як випускник має ввійти в 

реальне життя, як бути здоровою, успішною та щасливою особистістю. 

Побудувати сучасне шкільне середовище можна тільки враховуючи точку 

зору та думки всіх учасників освітнього процесу. Тому, шановні присутні, ті 

пропозиції, які сьогодні будуть вами сказані, обов’язково врахуються при 

побудові освітнього процесу, реалізації Стратегії  розвитку гімназії, головною 

метою якої є створення сучасного освітнього середовища, різнобічний 

розвиток, виховання та соціалізація особистості. 

1.3. Скалєцька І. В., бабуся учениці 5-В класу, виступила із пропозицією щодо 

запровадження системи заохочень учнів, які навчаються на 10 – 12 балів та 

обдарованих. Також наголосила на розширенні мережі гуртків. 

1.4. Гусарова А. С., мама учениці 8-В класу, запропонувала продовжувати та 

вдосконалювати традиційні заходи гімназії. 

1.5. Тихоненко Є. В., мати учениці 10-А класу, наголосила на модернізації 

інтернет-зв’язку в гімназії та на матеріально-технічне забезпечення  

вчителів. Саме ці недоліки показали низьку ефективність роботи вчителів-

предметників щодо здійснення освітнього процесу під час карантину. 

Також мама запропонувала виконати ремонт даху  в теплиці та лабораторії 

в кабінеті хімії. 

1.6. Філенко І. Ю., учитель фізичної культури, запропонував провести 

ремонтні роботи у спортивній залі. 

1.7. Кадуцька О. В., мати учениці 8-В класу, виступила із пропозиціями щодо 

ремонту на 1 поверсі та встановленням зручних стільців, ремонту входу у 

приміщення та сходинок, а також привести до ладу стелю та освітлення в 

гімназії. 

УХВАЛИЛИ: 

1. Роботу директора гімназії вважати задовільною. 

За це рішення проголосувало: 



«за»  - 111 (сто одинадцять); 

«проти» - 0 (нуль); 

«утрималось» - 0 (нуль). 

2. Порушити клопотання перед Управлінням освіти адміністрації Київського 

району Харківської міської ради Харківської області про преміювання 

Уткіної О. А. до Дня працівників освіти. 

За це рішення проголосувало: 

«за» - 111 (сто одинадцять); 

«проти» - 0 (нуль); 

«утрималось» - 0 (нуль). 

3. Взяти до уваги пропозиції батьків щодо удосконалення освітнього процесу 

та поліпшення матеріально-технічної бази гімназії, а саме: 

3.1. - виконання Конституційних вимог щодо обов’язковості повної 

загальної середньої освіти; 

- впровадження в дію нових Законів України «Про освіту», «Про повну 

загальну середню освіту»; 

- організація освітнього простору «Нова українська школа»; 

- розвиток розумових та творчих здібностей учнів, професійних знань і 

компетентностей, забезпечення їх успішної соціалізації; 

- побудова освітнього процесу, реалізація Стратегії  розвитку гімназії.  

3.2. Запровадити систему заохочень учнів, які навчаються на 10 – 12 балів 

та обдарованих, розширити мережу гуртків. 

3.3. Продовжувати та вдосконалювати традиційні заходи гімназії. 

3.4. Модернізувати  інтернет-зв’язок в гімназії та  матеріально-технічне 

забезпечення  вчителів. 

3.5. Виконати ремонт даху  в теплиці та лабораторії в кабінеті хімії. 

3.6. Провести ремонтні роботи у спортивній залі. 

3.7. Виконати ремонт на 1 поверсі та встановити зручні стільці. 

3.8. Виконати ремонт входу у приміщення та сходинок. 

3.9.  Привести до ладу стелю та освітлення в гімназії. 

За це рішення проголосувало: 

«за» - 111 (сто одинадцять); 

«проти» - 0 (нуль); 

«утрималось» - 0 (нуль). 

ВИСТУПИЛИ: 

Уляк Д.К., методист  центру освітніх технологій Управління освіти адміністрації 

Київського району Харківської міської ради Харківської області, яка від імені 

начальника Управління освіти адміністрації Київського району Харківської  

міської ради Харківської області Куценко Тетяни Володимирівни привітала 

педагогів, учнів та  батьків із закінченням навчального року. Подякувала за 

плідну співпрацю. Випускникам побажала успіху в складанні ЗНО та здійснення 

мрій. Передала слова подяки учням за активну життєву позицію, за участь і 



перемоги в різних конкурсах, турнірах, захистах проєктів, Всеукраїнських 

олімпіадах, слова вдячності батькам за допомогу закладу, за підтримку дітей. 

Побажала всім гарного літнього відпочинку та міцного здоров’я. 

 

 

 Голова  зборів   оригінал  підписано  В. П. Ярославська 

 Секретар    оригінал  підписано  Т. В. Вакуленко  

 

 

  

   

 

 

 

 

  

 


